
Записник са седнице управног одбора РНИДС 
 
Број седнице: 5 
 
Датум: 22. фебруар 2007. 
 
Почетак: 17h 
 
Место: Факултет организационих наука, Београд 
 
Присутни са правом гласа 
 

• Божидар Раденковић, председник управног одбора 
• Симо Иванежа, заменик председника управног одбора 
• Слободан Марковић, члан управног одбора 
• Чедомир Шуљагић, члан управног одбора 
• Војислав Родић, члан управног одбора 
• Данко Јевтовић, члан управног одбора 
• Звонко Цветановски, члан управног одбора 

 
Дневни ред 
 

1. Избор председника управног одбора 
2. Дефинисање односа са Министарством за науку и заштиту животне средине 
3. Отпочињање процеса ределегације .yu и делегације .rs домена 
4. Дискусија о процесу избора директора 
5. Разно 

 
Одлуке 
 
05.01 Звонко Цветановски је предложио Божидара Раденковића за председника и Симу 

Иванежу за заменика председника управног одбора.  Божидар Раденковић и Симо 
Иванежа су прихватили кандидатуру. Предлог је усвојен једногласно. 

 
05.02 Чедомир Шуљагић је предложио да управни одбор РНИДС отпочне консултације са 

свим релевантним субјектима у вези са процесом ределегације .yu и делегације .rs 
домена. Предлог је усвојен једногласно. 

 
05.03 Божидар Раденковић је предложио да РНИДС дописом обавести надлежно 

Министарство науке и заштите животне средине о досадашњим активностима и 
намерама, те затражи од министарства одговарајућу сагласност и подршку за 
обављање своје делатности. Предлог је усвојен једногласно. 

 
05.04 Божидар Раденковић је предложио да управни одбор иницира процес избора 

директора РНИДС. Овај процес одвијао би се у две фазе. У склопу прве фазе управни 
одбор би формирао четворочлану комисију (Симо Иванежа, Данко Јевтовић, Чедомир 
Шуљагић и Слободан Марковић), која би имала задатак да дефинише услове огласа, 
утврди процедуру за одабир кандидата, објави оглас у медијима (конкурс би требало 
да траје најмање месец дана) и обави први круг селекције. У оквиру друге фазе нова 
комисија у саставу Божидар Раденковић, Војислав Родић и Звонко Цветановски 
обавила би интервју са 2-3 кандидата из првог круга. Предлог је једногласно усвојен. 

 



05.05 Божидар Раденковић је предложио да Слободан Марковић, Војислав Родић и Данко 
Јевтовић буду задужени испред управног одбора за комуникацију са медијима. 
Предлог је усвојен једногласно. 

 
05.06 Слободан Марковић је предложио да се отвори електронска листа за обавештавање 

медија о раду РНИДС. Предлог је усвојен једногласно. 
 
05.07 Чедомир Шуљагић предложио је да уобличи финални предлог пословника о раду 

управног одбора, који би требало да буде усвојен у најкраћем року. Предлог је усвојен 
једногласно. 

 
Седница је окончана у 19.30h. 
 
Записник водио: Слободан Марковић 


